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Beslutningsreferat fra det årlige afdelingsmøde i afd. 42, Gunilslund  
Mandag d. 17. marts 2014 kl. 18.00. 
______________________________________________________________________ 
 
Til stede var: 16 beboere 
Fra Silkeborg Boligselskab: bestyrelsesmedlem Lene Jakobsen, inspektør Gert Bram-
sen og økonomichef Charlotte Veng. 
 
 
Pkt. 1  Valg af dirigent. 
Lene Jakobsen blev valgt. 
 
Pkt. 2  Valg af stemmeudvalg og referent. 
Stemmeudvalg: Gert Bramsen og Charlotte Veng 
Referent: Charlotte Veng 
 
Pkt. 3  Fremlæggelse af beboerrepræsentanternes beretning for perioden siden 
sidste møde. 
Christina Strøm aflagde afdelingens beretning. Er vedlagt. 
 
Pkt. 4  Godkendelse af afdelingens driftsbudget for perioden 01.07.2014 til 
31.12.2015. 
Charlotte Veng gennemgik og kommenterede afdelingens budgetforslag. 
Budgettet blev godkendt. 
 
Pkt. 5  Nyt fra hovedbestyrelsen. 
Lene Jakobsen orienterede. Er vedlagt. 
 
Pkt. 6  Der er indkommet følgende forslag. 
 

1. Udvidelse af eksisterende cykelskur. 
Forslaget blev nedstemt. 

2. Indretning af bålplads. 
Forslaget blev godkendt. 

3. Orientering om tyverisikring af døre og vinduer. 
Sven-Erik Lundorf fortalte, at det ikke er nemt at tyverisikre. Der blev til gengæld 
forespurgt til nabohjælp. Det er beboerne selv der skal tilmelde sig ordningen og 
det kan gøres via internettet på hjemmesiden: www.nabohjælp.dk 
 

 

http://www.nabohjælp.dk/


Pkt. 7  Valg af beboerrepræsentanter for 2 år. 
  
Christina Strøm, Gunilslund 128 
Hanne Frost, Gunilslund 39 
Sven-Erik Lundorf, Gunilslund 118…..…………………… genvalgt 
 
 

1. suppleant Erik Aaby, Gunilslund 37 
2. suppleant Sonja Knudsen, Gunilslund 35 

 
 
Pkt. 8  Eventuelt. 
 
Der var spørgsmål til indkøb af teleslynge. Administrationen undersøger mulighederne 
og giver besked til beboerrepræsentanterne. 
 
Der var spørgsmål til TV-udbyder. Aftalen med YouSee er opsagt til 1. januar 2015 og 
administrationen er i gang med at indhente tilbud på ny kollektiv aftale. Der ønskes til-
bud fra både YouSee og EnergiMidt. 
Beboerrepræsentanterne kontaktes når tilbuddet er på plads og det besluttes om et evt. 
skifte af leverandør. Hvis der skal skiftes leverandør, vil beslutningen blive sendt til 
skriftlig afstemning i afdelingen. 
 
Nuværende borde/bænkesæt bruges ved den nye bålplads. 
 
Viceværten bedes rydde bedre op efter hækklipning. 
 
Der er meget ”rodet” ved skoven efter fældning. Måske bestilles der en container om en 
måneds tid, hvor der så kan blive ryddet lidt op. 
 
Der var spørgsmål til, hvorfor der ikke var et sted man kunne ”vaske” bil. Der har tidlige-
re været en udvendig hane, der kunne benyttes til at ”skylle” bilen ren i, men flertallet 
har besluttet, at den skulle lukkes. 
 
Bemærkningerne indgår i beboerrepræsentanternes og administrationens videre arbej-
de. 
 
 
Herefter afrundede Lene Jakobsen mødet. 
 
 
 
 
 
_______________________________                 ____________________________ 
Dirigent: Lene Jakobsen                                          referent: Charlotte Veng 
 

 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


